
VD HAR ORDET 

- Nu går vi mot slutet av säsongen så det är dags att summera 2023. Under året har det 

spelats mer golf än föregående år. antalet rundor uppgår till 22 500 ronder fördelat på 

13 500 medlemsronder samt 9 000 greenfee och företagsronder.  

- När vi öppnade banan den 6 maj så slog vi till med tävlingen Grand Opening där vi 

hade 180 startande i en tvåmanna-scramble. Sista tävlingen Grand Finale spelades i 

början av oktober. I skrivande stund spelar våra veteraner fortfarande sin sista 

måndagstävling. 

- Klubben tog över shopen inför säsongen 2023 där vi har gjort ett facelift vilket 

mottagits på ett positivt sätt. Medlemmar och gäster har givit receptionspersonalen höga 

betyg i våra undersökningar. Nu när vi har integrerat reception och shop så märker vi att 

det var rätt beslut. Vi vill tacka alla medlemmar för er support och att ni handlar i 

shopen. Överskottet går tillbaka in i verksamheten vilket bidrar till bättre service och 

upplevelse. Jag vill tacka personalen för deras insatser - ni gör ett väldigt bra jobb! 

- Banan har varit i väldigt bra kondition mestadels av säsongen. Tyvärr hade vi skador på 

greenerna i början av säsongen. Banan har fått väldigt bra feedback i både 

medlemsundersökningen och gästundersökningen vilket vi är väldigt glada för. Vi strävar 

alltid efter att bli bättre så era svar och engagemang är viktigt för oss. Tack för era svar. 

Vi vill även tacka banpersonalen för en fin säsong. 

- Robotarna på banan har varit ett positivt tillskott till vår maskinpark. Vi håller 

fortfarande på att lära oss hur vi bäst använder robotarna. Under säsongen har vi haft en 

del driftstörningar vilket beror på olika anledningar men vi kommer att finjustera driften 

inför säsongen 2024. Tanken är att vi kommer införskaffa en till robot. Den kommer att 

klippa på hål 2 och 3 vi återkommer med uppdatering kring denna. 

- Under året har vi gjort en rad investeringar i våra fastigheter bl a solceller på taket på 

ladan och solceller på klubbhustaket som består av sammanlagt 308 paneler. Ladans 

solcellsanläggning kom i bruk 23 maj och har producerat 12 350 kw. 

Klubbhusanläggningen kom i bruk 3 juli och har producerat 23 300 kw. Vädret i juli och 

augusti har inte varit med oss vilket har bidragit till lägre produktion än väntat. Tanken 

är att solcellerna ska bidra med 100 00 kw.  Vi kommer med ny uppdatering inför våren. 

- Ekonomin under säsongen har varit enligt budget. Vi har haft lite högre intäkter på 

sponsorsidan och shopen. I greenfeeintäkter ligger vi lite bättre än budgeterat och 

medlemsintäkterna ligger ganska exakt enligt budget. I skrivande stund ser det ut som 

att vi kommer hålla budgeten vilket självklart är positivt. Om ni har frågor gällande 

ekonomin är ni välkomna in till mig för fler frågor. 

- Förberedelserna inför säsongen 2024 är i full gång. Jag och personalen tillsammans 

med styrelsen jobbar ständigt med att göra Wermdö Golf & Country Club till en attraktiv 

golfklubb där vi skapar minnen och upplevelser.  

- Personalen vill tacka för en fin och givande säsong! Vi finns här för er. Om det är något 

vi kan hjälpa till med så slå gärna en signal eller maila oss. 

Allt gott och vi hoppas på en höst med många fina golfrundor! 

Paul Youngman 

 


